
DGP: rozmowa z adw. Jackiem Trelą, prezesem
NRA

Warto pójść do adwokata - podkreśla adw.
Jacek Trela, prezes Naczelnej Rady
Adwokackiej w rozmowie z Dziennikiem
Gazetą Prawną, która ukazała się 22
października. 

Prezes NRA odpowiada na pytania dotyczące roli
adwokata i samorządu adwokackiegowe
współczesnych realiach, o relacje pełnomocnik-
klient, a także o ostatnie zmiany w Kodeksie Etyki
zawodu adwokata. Podkreśla też wagę edukacji i
świadomości prawnej społeczeństwa.

(czytaj wywiad w DGP)
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